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FS -  behandling: 

Om avtale knytt til lånegaranti gitt til Aufera AS:  
Radøy kommune har fått beskjed frå Kommunalbanken om at kommunen må stilla garanti for heile 
lånebeløpet, som skal sikra Aufera nye lokale i det tidlegare Rema 1000-lokalet på Manger. Samla 
årlege avdrag skal vera 420.000 kroner, der Austrheim må svara for sum tilsvarande eigardelen, 37 
prosent, dersom Aufera ikkje betaler sine avdrag. 

Konstituert rådmann Olav Mongstad viste til at kommunestyret i Austrheim tidlegare har gjeve 
fullmakt til ordførar og rådmann om å forhandla med Radøy om denne garantien, der utfordringa for 
Austrheim er at ein ikkje kan stilla slik lånegaranti så lenge kommunen er på Robek-lista. ikkje. No vil 
rådmannen og økonomisjefen ta dette opp med Fylkesmannen i eit planlagt møte i veke 35, og så vil 
saka komma opp i kommunestyret igjen til ny handsaming.  
Rådmann Liv Løvvik sa at ein tidlegare har fått melding på e-post frå Fylkesmannen om at dette kan 
påverka andre låneopptak i Austrheim. Men Austrheim håpar å ha handlefridomen tilbake neste år, 
etter å ha betalt ned tidlegare underskot, og skal vera godt innanfor å gje ein slik garanti. 

Ordførar Per Lerøy sa at denne saka vil komma direkte til kommunestyret. 

Om uttale til høyring for Sambandet Vest: 
Asbjørn Toft, avdelingsleiar plan, byggesak, oppmåling og miljø, viste til at ei utbygging av Sambandet 
Vest kan gje auka trafikk gjennom Austrheim, og at dette er noko prosjektet må ta med seg i 
planprogrammet. 

Ordførar Per Lerøy viste til at Sambandet Vest no stort sett gjeld prosjekt i kommande Alver 
kommune, og at det er naturleg å berre gje uttale om det som gjeld Austrheim. 

Handsaming i formannskapet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FS  vedtak: 

Meldingane er tekne til orientering. 

 

Saksopplysninger: 

 
 

         

 


